
Referat DDK-bestyrelsesmøde d. 28-3-2024 kl. 17.00 

 

Onlinemøde 
Deltagere: Hanne, Madlen, Søren, Charlotte Lene 

Valg af ordstyrer: Lene 

Valg af referent: Lene 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden er godkendt. 
 

2. Indkommen post 
Lars Jørgensen, tidligere kasserer i DDK, har sendt en regning på kørselsgodtgørelse på 2 x 147 km a 
3,79 kr og broafgift 2 x 275 kr, ift. GF 2024 pålydende ialt 1.664,25 kr. 
Bestyrelsen afviser Lars Jørgensens regning, da det ikke er budgetteret i 2024 og ikke er aftalt i 
bestyrelsen at bestyrelsesmedlemmer skal have godtgørelse. Det er frivilligt arbejde. 
 
Bestyrelsens forslag til DKK ang. ændring af regelsæt til udstilling blev afvist, som der også blev fortalt 
på GF 2024. 
 
IDC VM og DKK IGP3 DM har Peter Faber søgt deltagelse til og er tilmeldt begge konkurrencer. 
 

3. IDC og IDC VM 2026 
Bestyrelsen får lavet udvalg, der skal findes sponsorere-frivillige hjælpere m.m. 
Charlotte har kontaktet Varde og Haderslev kommuner ang. tilskud-der er sendt ansøgningsskemaer og 
links til Charlotte således ansøgninger kan laves hurtigst muligt. 
Gram Slot er booket og der er aftalt gode priser med både overnatninger og forplejning. 
Søren undersøger priser i Tyskland med tryk på tøj og krus. 
Links til overnatningsmuligheder på f.eks. campingpladser, hoteller og B&B skal findes i området af 
Gram Slot. 
DKK er kontaktet ang. farveopdeling til udstillingen og kunne kun lade sig gøre hvis vi selv opdelte farver 
under tilmeldingerne. Der vil så være 2 udstillinger pr/dag. Det vil blive et lidt større arbejde for os. 
Susanne Skov har lovet sin hjælp med tilmeldingerne. 
Der skal skaffes rutinerede ringsekretærer til udstillingen. 
DDK afholder Dansk Vinder udstilling torsdagen inden IDC-udstillingen, også afholdt på Gram Slot. 
Der gives tilskud på 2500 euro til IDC og 2500 euro til IDC VM. 
Bestyrelsen opstarter allerede nu at reklamere for både IDC og VM 2026 nu. 
Lene har lavet opstart med drejebøger som sendes til resten af bestyrelsen. 
 

4. Underskud ændres til overskud-set på de forskellige poster som udstilling mm, for ændring 
således går i nul eller plus 
Der skal tænkes ud af boksen. Vi skal finde flere sponsorere og alle sponsorater er velkommen. Lige nu 
vil der være pokal til bedste i grupper og 1 vindere. Der arbejdes på at finde sponsor gaver til udstillerne 
også. 
Charlotte synes DDK skal arrangere træning for de nye f.eks. træning med spisning bagefter. Hanne 
fortalte om at man også kunne lave orienteringsløb med hundene. Der arbejdes på en dato og 
arrangementet vil være åbent for alle Dobermanns, også for kuperede Dobermanns. 
 

5. Fysisk materiale evt. overdrages 
Charlotte mangler nogle få bilag-fysisk materiale  fra afgående kasserer. 
Charlotte kontakter Lars Jørgensen og aftaler et tidspunkt for afhentning. 
 



6. Gennemgang til bestilling-indhent tilbud 
Charlotte har kontaktet en trykker hun kender ang. tilbud på tryk af klubbens klistermærker. 
Hanne indhenter ligeledes tilbud i udlandet og indhenter også tilbud på pokaler i udlandet. 
Madlen indhenter tilbud på en maskine som kan trykke tekst på pladerne på pokalerne. 
 

7. Ændring af hjemmeside mht. ny bestyrelse 
Lene får rettet hjemmesiden med info og nye billeder af bestyrelsen. 
 

8. Ændring af de nye regler vedtaget på koordineringsmøde 2023 og bestyrelsesmøde 
Cupreglerne opdateres inde på hjemmesiden så det står på både dansk og engelsk. Madlen oversætter 
det til engelsk og sender det til Lene. 
 

9. Træningspladsregler ændres 
For at opstarte en gruppe under DDK så skal 2/3 af bestyrelsen have Dobermann. 
DDK-gruppen er ikke pålagt at have en figurant eller træningsrekvisitter. Grupper godkendt af DDK skal 
som altid minimum træne i det til enhver tid gældende Brugsprøveprogram og/eller Feltsøg, 
Mentalbeskrivelser, Nosework og Rally.  
Bestyrelsen ønsker mere aktivitet i grupperne i form af prøver. 
 

10. DM-regler ang. figuranter 
For at holde udgifterne nede til DDKs DM så ændres figurantantal fra 2 figuranter til minimum 1figurant, 
hvis der er under 10 deltagere. 
 

11. Ændringer vedr. konkurrencer hvor DDK giver tilskud til eks. VM 
DDK betaler kun tilmeldingsgebyr til IDC VM. 

 

12. Danske Bank 
Charlotte har fået indsendt oplysninger til Danske Bank på de nye bestyrelsesmedlemmer. 
 

13. EVT 
Lene får Anders til at rette de nye kontingentsatser for 2025 
Charlotte spørger ind til Madlens dommeruddannelse, om det er DDK eller Madlen selv som betaler 
uddannelsen. Madlen svarer at hun selv betaler. 
Budget til fremtidige udstillinger og mesterskaber godkendes af hele bestyrelsen. 
Bestyrelsen bestræber sig på at afholde bestyrelsesmøder hver 2 måned. 
Hanne har været til formandsmøde i DKK og der blev der talt om at flere klubber slår sig sammen om 
både udstillinger og mesterskaber. DKK vil opdele deres kontingenter i 3 forskellige kontingenter. DKK 
sætter ikke deres priser ned ift. Udstillingsgebyr. 
Der kommer mere nyt info i det næste blad fra DKK. 
 
  
 


